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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

"Milyen cselekvési terv került kidolgozásra a parlagfű elleni védekezésre 2020-ig?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/190. számon benyújtott, ,,Kívánnak-e hatékonyabban fellépni a parlagfű elleni küzdelem
terén?" című írásbeli kérdésemre válaszát köszönettel megkaptam. Tájékoztatása alapján a parlagfű
elleni küzdelem cselekvési terve 2020-ig kidolgozásra került.

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfű elleni küzdelemre 2020-ig kidolgozott cselekvési terv kapcsán a következő kérdéseim
lennének:

- Milyen cselekvési terv került kidolgozásra a parlagfű elleni védekezésre 2020-ig?
- Milyen feladatai vannak az önkormányzatoknak és a minisztériumoknak?
- Milyen források állnak rendelkezésre a terv megvalósíthatóságához?

Várom megtisztelő válaszát!
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